
mesi için bir komisyon ku-
rulması kararı alınan top-
lantıda Şenel, “Dün doğru
olan bir şey bugün doğru ol-
mayabilir. 
Bugün doğru olan bir şey
yarın doğru olacak diye bir
şey de yok. Bir eksiklik var-
sa bunu düzenlememiz, ye-
niden yapılandırmamız gere-
kiyorsa bunu yapmaya hazı-
rız. Biz firmalarımızın işleri-
ni kolaylaştırmak için eli-
mizden geleni yapmaya çalı-
şıyoruz” dedi.  

Tekstil sektörünü 
önemsiyoruz
Hazır giyim sektörünü en
uzun çalıştığı sektör olarak
ifadelendiren Şenel,
“Osmanbey Türkiye’nin 90’lı
yıllarda oluşumu tamamla-
nan 2000’li yıllarda marka
değerini yükselten önemli
bir organizasyon. Özellikler
esnek yapısıyla, özellikle
90’lı yıllarda dünyadaki ge-
lişmeleri zamanında görüp
Sovyetlerin dağılmasıyla bir-
likte bu ülkelerdeki ihtiyaç-

Yıllarca tekstil konusunda
çalıştığı için kendisini OTİAD
ailesinden biri olarak gördü-
ğünü belirten Şenel,
Osmanbey’in marka değeri-
nin altını çizerken, yaklaşık
5000 firmayı bünyesinde bu-
lunduran ve 800 üye ile
Osmanbey’in moda merkezi
olabilmesi için yoğun çaba
sarfeden OTİAD'ın önünü aç-
mak için ellerinden geleni
yapacaklarının sözünü verdi.
İhracat ve ithalat esnasında
yaşanılan sorunların gideril-

Dış Ticaret Müsteşarlığı
İhracat Genel Müdürü
İbrahim Şenel OTİAD’ın
ev sahipliğinde
Osmanbey’i zayaret etti.
Bölgemiz işadamlarıyla
öğle yemeğinde bir ara-
ya gelen Şenel, ihracatta
yaşanan sıkıntıları ve
bunların çözüm yolları
hakkında bilgi aldı. 

tekstil dünyası
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İbrahim Şenel, Osmanbey’i
ziyaret etti...

Dış Ticaret Müsteşarlığı İhracat Genel Müdürü
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ları karşılamak için gerekli
alt yapıyı oluşturarak önemli
bir işlevi yerine getirebilmiş-
tir. Osmanbey’den çok
önemli marka değeri olan
firmalar yetişti. 
Türkiye’nin prestijli firmaları
yurt dışında ülkemizi başa-
rıyla temsil etti, etmeye de
devam ediyorlar. Bugün sek-
tör temsilcilerinin sorunları-
nı bire bir yerinde görmek ve
dinlemek amacıyla burada-
yız. Şu hususun altını çiz-
mekte fayda var. 
Özellikle 80’li yıllarda başla-
yan sanayileşmede tekstil
sektörü lokomotif görevi
gördü. 
Türkiye’yi dünyaya açan sek-
tör tekstil sektörüdür.
İstihdamıyla ülkeye çok
önemli katkıları oldu, bugün
de çok önemli bir sektör ol-
maya devam ediyor. Bu sek-
tör yok oldu denilirken büyü-
yen bir sektör, dinamik bir
sektör. İtalya’da, İngiltere’de
yok olmadı bizde de yok ol-
mayacak” dedi.

“OTİAD’a övgüye 
değer bir dernek”
800’e yakın üyesiyle Dış
Ticaret Müsteşarlığı İhracat
Genel Müdürü İbrahim
Şenel’i şaşırtan OTİAD hak-
kındaki düşüncelerini şu şe-
kilde dile getirdi: “OTİAD’ın
çok önemli işler yaptığını
görüyoruz. 800 üyeye sahip
olmak gerçekten çok önemli
bir başarı. Bu kadar üyeli

dernek, önemsenmesi gere-
ken bir güç. Bu durumu
dünyayı doğru okumakla,
vizyonla, geniş bakış açısıyla
değerlendirmek gerekiyor.
OTİAD’ın değerli başkanını
tanıyorum, ama ne iş yaptı-
ğını bilmiyorum. Çünkü ba-
na geldiğiniz zaman firmayla
ilgili değil, Osmanbey’in ge-
nel sorunları için bana gel-
diniz. Osmanbey’deki üreti-
cilerin, ihracatçıların karşı-

laştığı sorunları hep paylaş-
tık. Bu bağlamda derneğini-
zin saygınlığı benim naza-
rımda çok büyük, dilerim bu
çalışmalarınız karşılıksız
kalmaz.” 

Lokomotif sektör tekstil
Osmanbey, Laleli ve
Merter’de faaliyet gösteren
tekstil ve hazır giyim firma-
larının karşılaştıkları sorun-
ları dile getiren OTİAD

OTİAD tarafından hazırlanan
Osmanbey tanıtım filmi, Şenel
ve OTİAD Yönetimi ile birlikte
izlendi...
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Yönetim Kurulu Başkanı Ali
Olvi Orhan, Osmanbey’in ya-
pısı hakkında bilgi verdi ve
tekstil ve hazır giyimin loko-
motif sektör olduğunun altı-
nı çizdi. OTİAD’ın faaliyetleri
hakkında da bilgi veren
Orhan, sivil toplum örgütü
olarak önemli faaliyetlerde
bulunduklarnı anlattı.

Sorunlara yapıcı yaklaşım
Yaşanılan sorunları dinledik-

ten sonra tekrar söz alan
Şenel, bürokratik işlemlerin
azaltılması için çalıştıklarını
belirtti. KOBİ ihtiyaçlarına
uygun bir mekanizma kur-
mak için harekete geçtikleri-
ni de sözlerine ekleyen
Şenel, Böylelikle zamanla
yarışan tekstil firmalarına
en büyük desteği verecekle-
rini açıkladı. Şenel, konuş-
masının sonunda OTİAD
Başkanı Ali Ulvi Orhan ve

OTİAD üyelerinin sorularını
yanıtladı. Osmanbey marka-
larının en büyük sorunu olan
anti damping  ve yabancı uy-
ruklu çalışanların çalışma
izinleri konusunda gelen so-
rulara yapıcı cevapları ile
dikkat çeken Şenel'in 4 saat-
lik ziyareti OTİAD cephesin-
de büyük memmuniyet ya-
rattı.

Şenel Osmanbey’i gezdi

Toplantı sonrasında öğle ye-
meğine geçildi. Yemek son-
rası Osmanbey’i dolaşan he-
yet, başta kumaşçı, bayan ve
erkek giyim olmak üzere çe-
şitli firmaları ziyaret etti.
Firma yetkililerden bilgi aldı.
Dış ticaret firmalarından
Sarateks ve Paşa Dış
Ticaret’i de ziyaret eden
Şenel, firmaların çalışmala-
rını yerinde görme fırsatı
buldu. 

tekstil dünyası
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Osmanbey’i gezen
İhracat Genel Müdürü
İbrahim Şenel, bölge-
miz temsilcilerinden
çalışmaları hakkında

bilgi aldı
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